

《单词百科:intermediately是什么意思?intermediately怎么发音?intermediately的解释和用法》

英语单词intermediately是什么意思?intermediately怎么读?intermediately怎么发音?简答网为您整理了intermediately的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intermediately怎么读

intermediately的读音:[nt 'mi:d tl]

intermediately的意思

1、adv.在中间;中等

intermediately的双语例句

1、Research on Compaction Performance of Intermediately and Highly Weathered Mica Metamorphic Rock

云母类中高级变质岩风化料的压实性能研究

2、 The expression of survivin gene was detected in a significantly greater proportion of intermediately or highly aggressive B cell lymphomas than indolent lymphomas (P 0.1).

中度和高度侵袭性B细胞淋巴瘤中Survivin基因的表达高于惰性淋巴瘤（ P0.1 ）。

3、 The utility model provides a post-positioned ditching tiller that is intermediately driven and relates to agricultural equipment.

本实用新型提供的中间传动后置式开沟耕作机涉及一种农业机具。

4、 Cu-Pb-Zn ore bodies are located in outer contact zone of intermediately acidic granite (partially layered skarn) and the ore occurs as dissemination and fracture-filling.

铜铅锌矿体分布于酸性偏中性的花岗岩体外接触带中（部分为层状夕卡岩），呈浸染状赋于夕卡岩中或沿裂隙充填成矿。

5、 The malignant B cells in 3 cases of B-CLL are intermediately differentiated cells, the other one is differentiated as between the mature and intermediate stages in B cell development, and 1 case of PLI, revealed the characteristics of mature B cells.

4例B CLL中有3例细胞处于中间分化阶段，1例处于中间与成熟分化阶段之间。1例B PLL则处于成熟分化阶段。

6、 There are three main interpretations of intermediately developed countries.

对中等发达国家含义的解读主要有以下三种：一是中等发达国家即发达国家的中等水平；

7、 In order to achieve the monitoring of the SSL security protocol, the SSL link, which is directly established, is intercepted intermediately by client gateway device between the Web application client and the requested Web application server.

为了实现SSL安全协议的监控，本文对直接建立的一条SSL链接进行了拦截，在Web应用客户端和所请求的Web应用服务器之间架设中间客户端网关设备。

8、 Intermediately, this study deems knowledge sharing behaviors in a team as the theme.

中观上，以团队的知识共享行为为主题。

9、 Administrative adjudication is a specific administrative act which used to settle civil

disputes related to administration management intermediately by the administrative agency.

行政裁决是行政机关依照法律授权，居间解决纠纷当事人双方发生的与行政管理活动密切相关的特定民事纠纷的一种具体行政行为。

10、The reinforced concrete structures are still basically intact while other kinds of structures are destroyed intermediately under intensity 8;

8度地震作用下钢筋混凝土结构仍以基本完好为主而其余建筑以中等破坏为主；

11、Forest is intermediately cut, its total biomass will be decreased, but the forest quality will be raised;

林分间伐后，林分总的生物量有所降低，但是提高了林分质量；

12、20% and 46.67% in intermediately-differentiated DCIS;

中分化组分别为20%，46.67%；

13、Intermediately split thickness skin grafting was done to cover the flap.

中厚皮片移植覆盖肌瓣。

14、And the planting survival rate, insect injury and growth characters assume the intermediately negative correlation.

造林成活率、虫害与生长性状呈中度、显著的负相关，选择速生马尾松优树子代造林需解决造林成活率、虫害防治等问题。

15、Of the 37 isolates tested for sensitivity to metalaxyl, 27.0% was sensitive, 27.0% intermediately resistant, and 46.0% highly resistant.

测定的37株代表菌中，对甲霜灵表现敏感、中抗、高抗的分别占27.0%、27.0%和46.0%。

16、The result indicates that: (1) In the oil-wet and intermediately wet cores, the smaller the pore radius is, the larger the probability of the existence of remaining oil is.

结果表明：（1）在油湿和中性润湿岩心中，孔隙半径越小，存在剩余油的概率越大。

17、The results of earthquake damage predicting of buildings embody the damage when earthquake happens in the future. Thus, further identifications and reinforcements

should be considered to buildings that will be destroyed intermediately or more under the earthquake with 10% exceeding probability in future 50 years;

建筑物的震害预测结果体现了未来地震来临时的震害程度，在编制漳州市区抗震防灾规划时，对于遭遇50年超越概率10%的地震影响发生中等以上破坏的建筑物应考虑进行抗震鉴定和加固；

以上是简答网为您整理的intermediately怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于intermediately的用法、intermediately的释义、intermediately的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intermediately>

